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Det var tråkigt att vi sjönk ytterligare i näringslivsrankingen men tyvärr inget som förvånade oss. 

Enkäten till Lekebergs företag avser 2022 och gick ut ungefär samtidigt som vi tillträdde. Nog för 

att vi har högt tempo i nuvarande styre och tror på oss själva men inte ens vi menar att vi kan ta 

åt oss ”äran” för näringslivsrankingen efter en månad vid makten. Det gäller såväl om resultaten 

pekat uppåt eller som nu nedåt.  

 

Vi vill vända den negativa trenden och för att göra det har vi bland annat flyttat 

näringslivsfrågorna högre upp i organisationen samt startat en helt ny avdelning för näringsliv 

och utveckling, NLU. Vi har anställt en näringslivs- och utvecklingschef som rapporterar direkt till 

kommunchef. Den nya avdelningen kommer fokusera på att göra det enklare att bo och verka i 

Lekeberg, både för invånare och företagare.  

 

Lekeberg har ett högst levande och aktivt näringsliv och totalt 1403 företag har sitt säte i vår 

kommun. Antal exploatörer av dessa 1403 företag kan räknas på en hand och majoriteten av 

exploatörerna som verkar i Lekeberg varken bor eller har sitt säte här. De allra flesta företag i 

Lekeberg håller på med något annat. Här finns bland annat restaurangägare, frisörer, snickare, 

massörer, butiksägare, logistikföretag, IT-konsultbolag, revisionsbyråer, färgleverantörer, 

influensers, lantbrukare, städbolag och mycket mer. Näringslivet i Lekeberg är alltså inte 

synonymt med exploatörer – tvärtom.  

 

Vad är din och Moderaterna vision kring Fjugesta gällande byggnationer på så väl kort som 

långsiktigt? 

Vi menar att hela kommunen ska utvecklas hållbart och med hänsyn till Lekebergs invånare. Det 

är grunden i allt vi gör – medborgarperspektivet. Vårt huvuduppdrag som kommunpolitiker är att 

tjäna folket och göra vad som är bra för våra invånare, inte att se till att exploatörer från andra 

kommuner tjänar så mycket pengar som möjligt. Att bli en större kommun är inget självändamål 

och att växa innebär både pengar in men också pengar ut i form av kommunal service. Vi fick ett 

starkt väljarstöd för vår ”vision” och vi vill framför allt fokusera på att förädla det som gör 

Lekeberg attraktivt och göra det bättre för de som bor och verkar i kommunen. 

 

Vad menas med lantlig karaktär här i Lekeberg? 

Lantlig karaktär är ett samlingsbegrepp. Vad det innebär i detalj för den enskilde detaljplanen är 

något för experterna i förvaltningen att ta fram förslag på. Om det råder oklarheter i förvaltningen 

vad politiken menar så frågar de oss. 

 



 

Hur ska denna företagare och alla andra företag få sina svar när denna ovilja finns? 

Det finns ingen ovilja. Vi följer gängse gång för hur en kommun arbetar med detaljplanering. Det 

finns etablerade rutiner, processer och arbetssätt som vi följer. Det är likabehandling.   

 

 

 

 

Vänliga hälsningar 

 

Caroline Elfors (M), kommunstyrelsens ordförande  


